
Protokół Nr XLVII 
z obrad XLVII sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 23 czerwca 

2010 r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 10:00 w Urzędzie Gminy Pabianice.  

W obradach sesji Rady Gminy uczestniczyli radni Rady Gminy w/g załączonej listy 

obecności stanowiącej zał. nr 1 do protokołu. Nieobecni usprawiedliwieni to radni: K. 

Gąsiorek i radna H. Jaros.  

Ponadto w sesji uczestniczyli: Kierownik Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Petrykozach p. J. Puciński, Wójt Gminy Pabianice H. Gajda, Skarbnik 

Gminy M. Nowicka, Sekretarz Gminy J. Słubik, radca prawny Urzędu Gminy A. Jankowski  

oraz sołtysi gminy Pabianice obecni zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą zał. nr 2 

do protokołu.  

Ad. pkt. 1.  

Przewodniczący Rady otworzył obrady XLVII sesji Rady Gminy Pabianice, powitał 

wszystkich przybyłych. Do porządku obrad Wójt Gminy złożył wniosek o wycofanie projektu 

uchwały o numerze roboczym XLVII/C/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice, 

ponieważ nie posiadamy jeszcze dokładnej informacji jeżeli chodzi o formę przekształcenia 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach 

w zakład budżetowy, ponadto wnioskował o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały 

uchylającej uchwałę w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji, sposobu jej 

rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania podmiotom realizującym zadania 

publiczne gminy podjętą na poprzedniej sesji. 

Wnioski Wójta Gminy do zmiany porządku obrad Rada przyjęła w głosowaniu jednomyślnie.  

Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel wnioskował, aby nowo wprowadzonemu projektowi 

uchwały uchylającej uchwałę w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji, sposobu jej 

rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania podmiotom realizującym zadania 

publiczne gminy nadać numer roboczy XLVII/C/2010 r.  

Wniosek został przyjęty przez aklamację. 

Porządek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami Rada przyjęła w głosowaniu 

jednomyślnie.  

Porządek obrad XLVII przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XLVII sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
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4. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami. 

5. Informacja Wójta Gminy o pracy między sesjami.  

6. Funkcjonowanie i perspektywy rozwoju opieki zdrowotnej w gminie Pabianice. 

7. Stan i dalsze funkcjonowanie opieki zdrowotnej w szkołach. 

8. Interpelacje radnych.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice – Uchwała Nr 

XLVII/A/2010  

b) zatwierdzenia zasad funkcjonowania na terenie gminy Pabianice lokalnego 

transportu zbiorowego- Uchwała Nr XLVII/B/2010 

c) uchylającej uchwałę w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji, 

sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania 

podmiotom realizującym zadania publiczne gminy - Uchwała Nr 

XLVII/C/2010  

d) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. – Uchwała Nr XLVII/D/2010 

e) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. – Uchwała Nr XLVII/E/2010  

f) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. – Uchwała Nr XLVII/F/2010  

g) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. – Uchwała Nr XLVII/G/2010 

h) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. – Uchwała Nr XLVII/H/2010 

i) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. – Uchwała Nr XLVII/I/2010 

j) zmian w załączniku Nr 13 do Uchwały Nr XLII/312/2010 r. Rady Gminy 

Pabianice z dnia 27 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Pabianice na 2010 r. – Uchwała Nr XLVII/J/2010 

k) zmian w załączniku Nr 16 do uchwały Nr XLII/312/2010 Rady Gminy 

Pabianice z dnia 27 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Pabianice na 2010 r. – Uchwała Nr XLVII/K/2010  

10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne.  

12. Odczytanie i przyjęcie wniosków złożonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

13.  Zamknięcie obrad sesji.  
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Ad. pkt. 2.  

Protokół z XLVI sesji Rady Gminy został przyjęty bez uwag i poprawek w głosowaniu 

jednomyślnie.  

 

Ad. pkt. 3.  

Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radna J. Józefczyk i radnego M. Muszczaka. 

Skład Komisji został przyjęty w głosowaniu jednomyślnie. 

 

Ad. pkt. 4 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedłożyła informację o pracy Komisji Rewizyjnej 

między sesjami. 

Poinformowała, ze Komisja odbyła 1 kontrolę w temacie: kontrola wydatków i zatrudnienia w 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach. 

Komisja wyjechała także w teren do Ośrodka Zdrowia w Petrykozach i do Ośrodka Zdrowia 

w Pawłóku. Komisja wypracowała wnioski do podmiotu kontrolowanego.  

W–ce Przewodnicząca Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Lubowicka poinformowała, że 

Komisja odbyła między sesjami 1 posiedzenie, na którym oceniła stan rolnictwa w gminie 

Pabianice, omówiła i zaopiniowała materiały na najbliższą sesję Rady Gminy.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 

poinformował, że Komisja, której przewodniczy odbyła między sesjami 1 posiedzenie, na 

którym podjęła temat funkcjonowania i perspektyw rozwoju opieki zdrowotnej w gminie 

Pabianice, zaopiniowała także materiały na sesję Rady Gminy.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju P. Kociołek poinformował, że 

Komisja odbyła 1 posiedzenie między sesjami, na którym przeprowadziła kontrolę wykonania 

zaleceń Komisji Rewizyjnej dot. sposobu wystawiania faktur za naprawy samochodów. 

Komisja omówiła materiały na najbliższą sesję Rady Gminy.  

 

Ad. pkt. 5 

Wójt Gminy przedłożył informację o pracy Urzędu Gminy między sesjami. Informacja 

przedkłada się następująco: 

„INFORMACJA WÓJTA GMINY PABIANICE 

O PRACY MIĘDZY SESJAMI RADY GMINY 

W OKRESIE OD 25 MAJA DO 22 CZERWCA 2010 ROKU 

 

Gospodarka komunalna 

 

1. Wykonywano profilowanie nawierzchni dróg gruntowo-szlakowych. 
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2. W trakcie wykonywania są remonty cząstkowe w nawierzchniach asfaltowych dróg. 

3. Zakończono wykaszanie poboczy dróg. 

4. Podpisano umowy na wykonanie projektów następujących inwestycji: 

a) budowy oświetlenia ulicznego w osiedlu Rydzyny cz. II ( ul. Krótka), 

b) budowy oświetlenia ulicznego Pawlikowicach II ( od skrzyżowania z drogą 

powiatową do lasu), 

c) koncepcji oświetlenia ulicznego w ul. Tytanowej, Spiżowej, Mosiężnej, 

Miedzianej w Piątkowisku, 

d) nakładki asfaltowej w ul. Cynkowej w Piątkowisku, 

e) przebudowy ul. Złotej w Piątkowisku. 

    5. 11 czerwca 2010 roku ogłoszono przetarg nieograniczony na opracowanie dokumentacji 

projektowej na budowę kanalizacji sanitarnej we wsi Piątkowisko w oparciu o opracowaną 

koncepcję kanalizacji wsi Piątkowisko. Termin realizacji zamówienia : w ciągu 8 miesięcy od 

daty podpisania umowy. 

 

W dniu 1 czerwca Wójt uczestniczył w konferencji „Plany inwestycyjne i rozwojowe grupy 

PGE ze szczególnym uwzględnieniem PGE Elektrowni Bełchatów. 

 

Kultura i sport 

 

1. 9 czerwca w Domu Ludowym w Bychlewie odbył się „Przegląd Twórczości 

Artystycznej Dzieci i Młodzieży Szkolnej Gminy Pabianice”. Wystąpiło 12 zespołów 

skupiających łącznie rekordową liczbę uczestników – 140 uczniów. Zaprezentowały 

się zespoły artystyczne teatralne, taneczne jak również wokalno-instrumentalne oraz 

solowe występy wokalne. 

 

2. 15 czerwca wójt uczestniczył w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym Stowarzyszenia 

Sportowego w Rydzynach. 

 

3. 17 czerwca na terenie obiektu sportowego w Piątkowisku, w miejscu wskazanym 

przez użytkowników terenu, dostarczono i zamontowano plac zabaw dla dzieci 

składający się z 7 urządzeń takich jak: huśtawki wagowe i tradycyjne, sprężynowce, 

karuzela oraz zestaw zabawowy składający się m.in. ze zjeżdżalni, pomostu, kładki 

linowej, mostu linowego oraz wieży z daszkiem. Operację sfinansowano z  funduszu 

sołeckiego wsi Piątkowisko.  

 

4. 22 czerwca w Gimnazjum nr 3 w Pabianicach odbyła się konferencja podsumowująca 

projekt „Nie tylko podręcznik i tablica – wykorzystanie nowoczesnych technologii 

informatycznych w kształceniu młodzieży ze szkół różnych szczebli”. 

 

5. 23 czerwca w Janowicach odbędą się sobótki organizowane przez Gminną Radę 

Kobiet oraz KGW Janowice.  

 

Oświata  

 

1. W dniu15.06. odbyła się narada dyrektorów szkół, podczas której omówiono sprawy 

dotyczące : realizacji  pomocy materialnej dla uczniów w formie stypendium 

szkolnego i  motywacyjnego za wyniki w nauce i za osiągnięcia sportowe oraz 

propozycje do nagród Wójta dla najzdolniejszych uczniów w r.szk.2009/2010, 

dowożenia uczniów do szkół w nowym roku szkolnym, awansu zawodowego 
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nauczycieli oraz uroczystości szkolnych związanych z zakończeniem roku szkolnego 

2009/2010. 

 

2. Komisje stypendialne powołane przez dyrektorów szkół wytypowały za  II semestr 

roku szkolnego 2009/2010  -  106 uczniów do stypendium motywacyjnego; stypendia 

za  wyniki w nauce otrzymało 54 uczniów, a za osiągnięcia sportowe 52 uczniów. 

Wysokość stypendium na jednego ucznia wynosi 100 złotych; środki finansowe na 

stypendia  przyznaje Wójt Gminy Pabianice. Stypendia zostaną wręczone uczniom w 

trakcie uroczystości szkolnych  na zakończenie roku szkolnego 2009/2010. 

 

3. W dniu 21.06. odbyło się spotkanie Komisji do spraw nagród dla uzdolnionych 

uczniów, powołanej przez Wójta Gminy w związku z realizacją „ Lokalnego 

programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu Gminy 

Pabianice”. Komisja wytypowała do nagród za wysokie osiągnięcia w nauce w roku 

szkolnym 2009/2010 – 31 uczniów szkół gminnych, tj. 12 z Gimnazjum w 

Piątkowisku, 4 z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Piątkowisku, 7 ze Szkoły 

Podstawowej w Petrykozach, 1 ze Szkoły Podstawowej w Pawlikowicach , 7 ze 

Szkoły Podstawowej w Bychlewie. Nagrody Wójta zostaną wręczone podczas 

uroczystości szkolnych w dniu 25 czerwca z okazji zakończenia roku szkolnego 

2009/2010. 

4. Okręgowa Komisja Egzaminacyjna  ogłosiła wyniki z przeprowadzonych w miesiącu 

kwietniu br. sprawdzianów w klasach szóstych szkół podstawowych W gminnych 

szkołach podstawowych sprawdzian pisało 72 uczniów, w tym z dysfunkcjami - 17; w 

poszczególnych szkołach uczniowie uzyskali następujące wyniki : w SP w 

Piątkowisku – 23,19 pkt., w SP w Petrykozach – 24,64 pkt., w SP w Pawlikowicach – 

30,09 pkt, w SP w Bychlewie – 30,89 pkt. Średnia w gminie wynosi– 27,7 pkt. / dla 

porównania : średnia OKE w Łodzi – 24,18 pkt., średnia w powiecie pabianickim – 

25,51 pkt., średnia w województwie łódzkim – 24,41 pkt./. 

5. Dyrektorzy szkół przedstawili wyniki klasyfikacji uczniów za II semestr roku 

szkolnego 2009/2010. Średnia ocen poszczególnych szkół wynosi : SP w Bychlewie – 

4,45, SP Pawlikowice – 4,3, SP .Petrykozy – 3,93, ZSP w Piątkowisku –  4,2. Średnia 

ocen szkół podstawowych wynosi -  4,22, średnia ocen gimnazjum wynosi – 3,79. 

 

6. Wójt wydał zarządzenie w sprawie powołania  w dniu 2 lipca Komisji Egzaminacyjnej 

dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Wnioski o podjecie postępowania egzaminacyjnego złożyło trzech nauczycieli 

kontraktowych o specjalności : nauczanie początkowe, wychowanie przedszkolne 

 
Na podstawie materiałów  

Urzędu Gminy  

przygotowała: J.Słubik ” 

Ponadto Wójt poinformował, że otrzymał pismo od Dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Piątkowisku z prośbą o zwiększenie etatu o ¾ nauczyciela w przedszkolu 

dla 3-4 latków. W związku z tym, iż wpłynęło dużo podań o przyjęcie dzieci do tej grupy 

wiekowej należy utworzyć drugi oddział.  

Wójt poinformował, że w miesiącu sierpniu przedłoży w tej sprawie projekt uchwały. 
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Ad.pkt. 6 i 7 

Kierownik Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia 

w Petrykozach p. J. Plucińki przedłożył informację na temat funkcjonowania i perspektyw 

rozwoju opieki zdrowotnej w gminie Pabianice oraz stanu i dalszego  funkcjonowania opieki 

zdrowotnej w szkołach. 

Informacja pisemna stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Kierownik J. Pluciński w swojej wypowiedzi podkreślił, że jest za tym, aby utworzyć gabinet 

rehabilitacji w remontowanym budynku starego ośrodka zdrowia w Petrykozach. Zwrócił się 

do rady gminy o poparcie tej inicjatywy.  

W dyskusji radny Z. Stasiak zwrócił szczególną uwagę na to, aby propagować w jak 

największym zakresie akcje promocyjne ośrodków zdrowia które na pewno przyczynią się do 

pozyskania pacjentów przez ośrodki na naszym terenie.  

Ponadto radny zwrócił uwagę na to, aby umożliwić przeprowadzanie badań przez Kierownika 

PZOZ Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach z zakresu medycyny pracy dla 

pracowników Urzędu Gminy i pracowników jednostek jej podległych.  

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy informując, że na podstawie 

przeprowadzonej kontroli przez Komisje Rewizyjną Rady Gminy stwierdza się że Kierownik 

PZOZ Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach oraz główny księgowy to osoby bardzo 

kompetentne. Gminny Ośrodek Zdrowia jest godnym polecenia pacjentom, a współpraca 

między Wójtem Gminy, a Kierownikiem PZOZ Gminnego Ośrodka Zdrowia układa się 

bardzo dobrze. 

Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 

zabierając głos w imieniu Komisji poinformował, że Komisja także popiera działania 

Kierownika idące w kierunku tworzenia gabinetu rehabilitacji w remontowanym ośrodku 

zdrowia.  

Radny A. Jaksa powiedział, że na przykładzie własnym, a także swojej rodziny wyczuwa 

znaczny postęp w sensie organizacyjnym działalności ośrodka zdrowia w Petrykozach.  

Zwrócił się z pytaniem, kiedy zapadnie decyzja o tworzeniu gabinetu rehabilitacji, a także czy 

kierownik uczestniczy w rozmowach dot. remontu starego ośrodka zdrowia pod kątem 

przystosowania pomieszczeń do działań gabinetu rehabilitacji. Zasugerował, aby kierownik 

położył większy nacisk na promocje ośrodka zdrowia (wydrukowanie afiszy i plakatów 

informacyjnych o działalności Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej). 

Kierownik odpowiedział, że jeżeli chodzi o punkt apteczny jest on ujęty w projekcie 

technicznym remontowanego starego ośrodka zdrowia w Petrykozach, natomiast salę do 

rehabilitacji można byłoby utworzyć z pomieszczenia przeznaczonego w projekcie 

technicznym na salę dla społeczności lokalnej . Można byłoby pogodzić te dwie działalności, 

ponieważ zebrania wiejskie odbywają się tylko kilka razy w roku i w czasie kiedy takie 

zebranie miałoby się odbyć sprzęt rehabilitacyjny mógłby być przesunięty do innego 

pomieszczenia.  
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Przewodniczący Rady przypomniał, że w czasie kiedy Rada Gminy podejmowała decyzję 

o remoncie starego ośrodka zdrowia padły wówczas także informacje, że prowadzenie 

zakładu rehabilitacji będzie nieopłacalne.  

W-ce Wójt Gminy E. Adamczyk zabierając głos wyraził, że nie neguje potrzeby utworzenia 

na naszym terenie zakładu rehabilitacji, również przypomniał radnym o tym kiedy 

podejmowali decyzje w formie uchwał na sesjach Rady Gminy w sprawie dot. starego 

ośrodka zdrowia w Petrykozach. W 2008 roku zapadła decyzja o tym, aby budynek starego 

ośrodka zdrowia remontować. W 2009 roku powstała koncepcja remontowanych 

pomieszczeń, która zakłada punkt apteczny i salę spotkań. Opracowano projekt techniczny 

i zgłoszono do Starostwa Powiatowego o wydanie zezwolenia na budowę. Odbył się przetarg 

i w chwili obecnej budynek już jest remontowany i nie ma możliwości zmiany koncepcji 

przeznaczenia tego budynku. 

Radna M. Lubowicka zabierając głos wyraziła duże zadowolenie do tego, że budynek starego 

ośrodka jest remontowany oraz do tego, że w budynku przewidziana jest sala dla potrzeb 

społecznych o co sama wielokrotnie wnioskowała.  

Radny M. Muszczak w swojej wypowiedzi podkreślił, że priorytetem działalności służby 

zdrowia na naszym terenie powinno być sukcesywne dążenie równowagi usług medycznych 

tak w jednym jak i w drugim ośrodku zdrowia. 

Sołtys wsi Janowice wyraziła podziękowanie za wzorową i oddaną obsługę personelu ośrodka 

zdrowia w Petrykozach. 

Wójt Gminy H. Gajda poinformował, że mamy problem z uiszczeniem opłaty za unit 

stomatologiczny, który znajduje się w ośrodku zdrowia w Pawłówku. Likwidator chciałby, 

aby środki finansowe przekazać mu do ręki, ponieważ ma zajęte konto i pieniądze mogą mu 

być zabrane z konta, a my nie możemy na taką formę przystać.  

Pieniądze Rada uchwałą przyznała, likwidator nie chce żeby były przelane na konto, a co 

miesiąc musimy uiszczać opłatę dzierżawy dla ZOZ w Pabianicach (800 zł) za korzystanie 

z unitu stomatologicznego. 

W-ce Wójt powiedział, że likwidator, który jest prawnikiem powinien znaleźć sposób 

prawidłowy co do przekazania przez gminę środków finansowych za unit, w innym 

przypadku nie możemy sobie pozwolić na to, ażeby w takim stanie rzeczy tkwić. 

 

Ad. pkt. 8  

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt. 9  

Komisja Uchwał i Wniosków przedkładała Radzie Gminy kolejno projekty uchwał 

przygotowane na XLVII sesje Rady Gminy.  
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Po przedłożeniu projektu uchwały o numerze roboczym XLVII/A/2010 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Pabianice Rada nie wniosła uwag i zapytań, uchwałę w powyższej 

sprawie podjęła w głosowaniu 13 głosami za bez głosów przeciwnych i bez głosów 

wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XLVII/ 348/2010 w powyższej sprawie stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Po przedłożeniu projektu uchwały sprawie zatwierdzenia zasad funkcjonowania na terenie 

Gminy Pabianice lokalnego transportu zbiorowego Pabianice przewodniczący Komisji 

Ochrony Środowiska wniósł wniosek, aby w załączniku do niniejszej uchwały w pkt. 2 o 

zapisie „zmiana linii określonych w załączniku, tzn. ich wydłużenie, bądź skrócenie, a także 

zmiana częstotliwości kursowania następować będzie po zasięgnięciu opinii Komisji” wpisać 

dwie Komisje Rady: Gospodarczo-Finansową i Komisję Ochrony Środowiska i Rozwoju.  

Więcej wniosków nie zgłoszono.  

Po poddaniu wniosku do głosowania za opowiedziało się 13 radnych, bez głosów 

przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XLVII/349/2010 w sprawie zatwierdzenia zasad funkcjonowania na terenie 

Gminy Pabianice lokalnego transportu zbiorowego Pabianice została podjęta w głosowaniu 

13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał. nr 5 

do protokołu.  

Do projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji, 

sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania podmiotom 

realizującym zadania publiczne gminy Skarbnik Gminy udzieliła wyjaśnień, iż w podjętej na 

poprzedniej sesji uchwale którą teraz chcemy uchylić były zdaniem RIO przytoczone 

niepotrzebnie zapisy ustawowe, były dwa razy powielane tj w załączniku, którym był 

regulamin i w podstawie prawnej uchwały. Nie ma wskazań, aby w taki sposób sporządzać 

uchwałę, dlatego też jest potrzeba uchylenia jej i po konsultacjach z RIO wprowadzenia 

o poprawnych zapisach.  

Za podjęciem uchwały o Nr XLVII/ 350/2010 w sprawie trybu postępowania o udzielenie 

dotacji, sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania podmiotom 

realizującym zadania publiczne gminy Rada opowiedziała się w głosowaniu 13 głosami za, 

bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się. Uchwała stanowi zał. nr 6 do 

protokołu.  

Uchwał Nr XLVII/351/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. 

w której przeznacza się kwotę 70 tys. zł. na kolonie i obozy i inne formy wypoczynku 

letniego dzieci i młodzieży jest to dotacja celowa z budżetu na dofinansowanie zadań 

zleconych do realizacji stowarzyszeń Rada podjęła w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów 

przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się.  

Uchwała w powyższej sprawie stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Uchwała Nr XLVII/352/ w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. w którym 

zwiększa się plan wydatków w dz. 852 pomoc społeczna w kwocie 100 tys. na usuwanie 

skutków klęsk żywiołowych. Jest to dotacja celowa na pomoc finansową udzieloną między 

jednostkami samorządu terytorialnego. Uchwała w powyższej sprawie została podjęta 
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w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących i stanowi 

zał nr 8 do protokołu.  

Uchwały o numerze XLVII/F/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. 

w którym dokonuje się zmian w załączniku inwestycyjnym do niniejszego projektu uchwały. 

Rada podjęła w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 

wstrzymujących się.  

Uchwała powyższa stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Po przedłożeniu przez Komisję Uchwał i Wniosków projektu uchwały o numerze roboczym 

XLVII/G/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. w którym zwiększa 

się środki budżetowe w dz. 801 – oświata i wychowanie w kwocie 62.500 zł na remont pieca 

CO w SP w Pawlikowicach, oraz w dz. 921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

w kwocie 20.958 zł z przeznaczeniem ich na wynagrodzenia osobowe pracowników ZPiT 

„Bychlewianka” głos zabrał radny A. Jaksa, który poinformował, że na posiedzeniu Komisji 

Samorządowo Społecznej zgłaszał sprawę, że jest możliwość pozyskania środków 

finansowych na termomodernizację obiektów z Regionalnego Programu Operacyjnego. 

Można byłoby w tym roku ograniczyć się tylko do podratowania pieca CO w szkole 

w Pawlikowicach, a na przyszły rok wystąpić z wnioskiem do RPO i ująć we wniosku 

termomodernizację szkoły w Żytowicach i Pawlikowicach i pozyskać na tę inwestycję środki 

finansowe z zewnątrz. W związku z powyższym radny postawił wniosek o zmniejszenie 

kwoty na szkołę w Pawlikowicach usługi remontowe.  

Radny Z. Stasiak poinformował, że środki z tego programu, o którym mówi przedmówca 

można jedynie pozyskać jeżeli inwestycja zaplanowania jest w celu osiągnięcia efektu 

ekologicznego. Natomiast piec w SP w Pawlikowicach jest już efektem ekologicznym 

ponieważ jest to piec olejowy, to samo dotyczy szkoły w Żytowicach gdzie również efekty 

ekologiczne są osiągnięte, dlatego też wniosek nasz nie spełniałby kryteriów i nie ma 

możliwości pozyskania środków finansowych.  

W związku z wyjaśnieniem przedstawionym przez radnego Z. Stasiaka, radny A. Jaksa 

wniosek o zmniejszenie kwoty na usługi remontowe pieca w szkole w Pawlikowicach 

wycofał.  

Przewodniczący Rady R. Figiel zabierając głos w sprawie wydatków zapisanych w dz. 921 – 

kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń dla 

kapeli zespołu „ Bychlewianka” przypomniał, że na poprzedniej sesji uchwała została zdjęta 

z porządku obrad, ponieważ mówiło się o tym, aby zmniejszyć proponowane podwyżki 

wynagrodzeń, natomiast przedłożone propozycje wynagrodzeń z tego działu nie ulegają 

zmianie.  

Wójt Gminy H. Gajda przypomniał, że wprowadza się ponownie uchwałę wskutek złożonego 

i przegłosowanego wniosku radnego K. Gąsiorka.  

Ponadto Wójt poinformował, że kapela zespołu „Bychlewianka” była zawsze opłacana, 

inaczej zespół ten nie istniałby Członkowie kapeli ludowej zwrócili się o podwyższenie 

stawki za próbę i występ motywując to faktem dotychczasowych bardzo niskich stawek 

wynagrodzenia, które często nie rekompensowały nawet kosztów dojazdu. Ostatecznie 

podpisano umowy z muzykami opiewające na 50 zł. brutto za każdą próbę i występ. Umowy 

zostały podpisane od lutego do końca czerwca br. Ponadto została podpisana umowa 



 
10 

z nowym instruktorem który zajmuje się całością strony muzycznej zespołu (poprzednio 

zatrudniony instruktor odszedł na emeryturę).  

Radny A. Jaksa powiedział, że podwyżka nie ma określonego limitu. Wchodzimy 

w porozumienie mało bezpieczne dla nas. Może należy rozważyć ryczałt jako forma 

wynagrodzenia.  

Głos zabrał radca prawny Urzędu Gminy – umowa juz była przygotowana wcześniej – 

muzycy pobierają wynagrodzenia. Umowy natomiast zawsze mogą podlegać kontroli. 

Wypłaty pobierane są za dany miesiąc. Jeżeli czynności objęte umową nie były wykonane to 

nie było płacone.  

Radny Z. Stasiak postawił wniosek, aby rozdzielić projekt tej uchwały na dwa odrębne to jest 

odrębny dla dz. Oświata i wychowanie i odrębny dla dz. Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego.  

Przewodniczący Rady poddał wniosek do głosowania, za którym opowiedziało się 10 radnych 

przy 2 głosach wstrzymujących się, bez głosów przeciwnych.  

Uchwała Nr XLVII/354/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. 

w którym w którym zwiększa się środki budżetowe w dz. 801 – oświata i wychowanie w 

kwocie 62.500 zł na remont pieca CO w SP w Pawlikowicach została podjęta przez Radę 

Gminy w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się.  

Uchwała stanowi zał. nr . 10 do protokołu. 

Po przedłożeniu projektu uchwały Nr XLVII/355/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy 

Pabianice na 2010 r. w którym w dz. 921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

w kwocie 20.958 zł z przeznaczeniem ich na wynagrodzenia osobowe pracowników ZPiT 

„Bychlewianka”. Przewodniczący Rady zaproponował, aby wykorzystać sugestie radcy 

prawnego co do możliwości przeprowadzenia kontroli umów zawartych z członkami kapeli 

zespołu „Bychlewinka” Jest to sposób, aby sprawdzić, czy próby się odbywają zgodnie 

z przedkładanymi danymi na ten temat. Zobowiązać do tego przedsięwzięcia Komisję 

Rewizyjną Rady Gminy.  

Po poddaniu Uchwały Nr uchwały Nr XLVII/355/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy 

Pabianice na 2010 r. w powyższej sprawie do głosowania za opowiedziało się 7 radnych przy 

4 głosach wstrzymujących się , bez głosów przeciwnych.  

Uchwała stanowi zał. nr .11do protokołu.  

Uchwała o numerze XLVII/356/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 

r. w którym dokonuje się zmian w dz. 750 administracja publiczna w kwocie 30 tys. zł. na 

remont pomieszczeń biura rady w Urzędzie Gminy Pabianice i w dz. 801 oświata 

i wychowanie w kwocie 10 tys. zł. na modernizację dachu nad dobudowaną w roku 2006 r. 

częścią Rada podjęła w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 

wstrzymujących się .Uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Uchwała Nr XLVII/357/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r., 

w którym dokonuje się zmian w dz. 851- ochrona zdrowia  rozdz. 85121 – dotacja na zadania 

bieżące dla Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia 
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w Petrykozach została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez 

głosów wstrzymujących się .Uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Uchwała o numerze XLVII/358/2010 w sprawie zmian w załączniku Nr 13 do Uchwały 

Nr XLII/312/2010 r Rady Gminy Pabianice z dnia 27 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Pabianice na 2010 r. Rada podjęła w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów 

przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się .Uchwała stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Uchwała Nr XLVII/K/ w sprawie zmian w załączniku Nr 16 do Uchwały Nr XLII/312/2010 r 

Rady Gminy Pabianice z dnia 27 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Pabianice na 2010 r Rady Gminy Pabianice z dnia 27 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Pabianice na 2010 r. Rada podjęła w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów 

przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się .Uchwała stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 10 

Wójt Gminy odpowiedział na wniosek radnej H. Jaros zgłoszony na poprzedniej sesji a dot. 

oczyszczenia rowu przy posesji p. Bruździaka – poinformował, że prace te zostaną wykonane 

przy okazji prac związanych z przyłączem wodociągowym, natomiast jeżeli chodzi o 

umieszczenie tablicy informacyjnej z nazwą Gmina Pabianice na granicy z Gminą Dłutów 

pismo w tej sprawie zostało już wystosowane.  

Sekretarz Gminy J. Słubik przedłożyła informacje o wynikach głosowania w gminie 

Pabianice w I turze wyborów prezydenckich . Informacja stanowi zał. nr 16 do protokołu  

 

Ad. pkt. 11.  

W wolnych wnioskach i sprawach różnych radny A. Jaksa zaprosił wszystkich do udziału 

w festynie sportowym, który będzie miał miejsce 27 czerwca o godz. 11,00 – rozpoczęcie 

w Piątkowisku obiekt LKS „ Orzeł”. Zaplanowane są turnieje piłkarskie między sołectwami, 

a o godz. 15:00 część rozrywkowa. Festyn organizowany jest ze środków finansowych 

pozyskanych z budżetu gminy z tzw. pożytku publicznego. Odbędzie się też oficjalna 

inauguracja otwarcia placu zabaw wybudowanego ze środków przyznanych z funduszu 

sołeckiego.  

Radny zwrócił się z prośbą o obcięcie zwisających gałęzi z drzew przy placu zabaw, a także 

wywóz gruzu, nawiezienie ładnej czarnej ziemi, aby można było posiać trawę w miejscu przy 

placu zabaw, oraz zakup 20 m siatki co pozwoliłoby oddzielić plac zabaw od boiska 

sportowego LKS „Orzeł”. 

Radna J. Józefczyk zwróciła się z wnioskiem o rozważenie przykrycia rowu koło posesji 

p. Jurewicz. W Górce Pabianickiej, ponieważ mają tam miejsce często wypadki.  

Radny P. Kociołek wnioskował o oświetlenie odcinka drogi między Bychlewem, 

a Tereninem.  

Radna Z. Kasperska zabierając głos nawiązała do dyskusji nad uchwałą w sprawie zmian 

w budżecie gminy w której Rada przyznała środki finansowe na wynagrodzenie dla kapeli 
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ZPiT „Bychlewianka” i postawiła wniosek o dokonanie kontroli przez Komisję Rewizyjną 

w temacie: kontrola zawartych umów o pracę z pracownikami kapeli i pracowników 

obsługujacych ZPiT „Bychlewianka”. 

Sołtys wsi Kudrowice zgłosił wniosek o namalowanie pasów na przejściu dla pieszych 

w Kudrowicach przy przystanku autobusowym, a także znaku ograniczającego prędkość 

przez wieś Kudrowice.  

Przewodniczący Rady R. Figiel odniósł się do informacji Wójta Gminy z dzisiejszej sesji, 

w której zostało podkreślone, że szkoły na naszym terenie posiadają bardzo wysoką średnią 

w nauczaniu, jednak są także 2 szkoły podstawowe, które nie osiągnęły nawet wyniku 

średniej wojewódzkiej.  

Drugą sprawą jaką poruszył Przewodniczący Rady była sprawa dot. pomocy dla powodzian. 

Przewodniczący zwrócił się do sołtysów, z którymi ustalił sposób organizacyjny zbiórki 

darów dla powodzian. Ustalono, iż sołtysi roześlą przygotowane pisma obiegowe, zbiórka 

darów odbędzie się dnia 5 i 6 lipca br., natomiast pozyskane ze zbiórki zboże należy przywieź 

do Gminnej Spółdzielni „SCH” w Pabianicach w dniu 7 lipca br. Sołtysi zostali zaopatrzeni 

w pisma obiegowe, natomiast po przygotowane listy, na których będą wpisywani mieszkańcy 

z imienia i nazwiska, a także będzie wpisany rodzaj przekazanego daru i złożony podpis 

darczyńcy - sołtysi zgłoszą się do Urzędu Gminy w późniejszym terminie (ponieważ w dniu 

dzisiejszym sporządzenie ich jest niemożliwe w związku z brakiem prądu). 

W-ce Wójt Gminy E. Adamczyk odniósł się do wniosku zgłoszonego przez radnego P. 

Kociołka w sprawie oświetlenia drogi Bychlew – Terenin i poinformował, że będzie ono 

wykonywane w miejscu gdzie są słupy , natomiast tam gdzie ich nie ma nie jest to możliwe.  

Radny P. Kociołek zwrócił się do tych sołtysów, którzy zebrali listy od osób, które wymówiły 

umowy co do możliwości przeprowadzania prac badawczych na ich terenach nad 

możliwością składowania dwutlenku węgla w strukturach gleby i o dostarczenie tych list do 

sołtysa wsi Bychlew p. Eugeniusza Forca. 

Radny Z. Stasiak – Przewodniczący Komisji Doraźnej powołanej do koordynowania działań 

Rady Gminy oraz reprezentowania jej na zewnątrz w sprawach związanych z 

przeciwdziałaniem planowanemu bezzbiornikowemu magazynowaniu skroplonego dwutlenku 

węgla poinformował, że Geofizyka Toruń przysłała pismo z dnia 16.06.2010 r. 

powiadamiające o zawieszeniu prowadzenia na terenie gminy Pabianice prac sejsmicznych na 

czas nieokreślony.  

Sołtys wsi Porszewice zgłosiła wniosek o postawienie znaków ostrzegających o konieczności 

wykonania ostrego skrętu, tzw. sierżantów na łuku drogi w Porszewicach. 

 

Ad. pkt. 12 

Komisja Uchwał i Wniosków odczytała protokół Komisji Uchwał i Wniosków sporządzony 

na XLVII sesji Rady Gminy Pabianice.  

Protokół znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu jako zał. nr 17.  
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Ad. pkt. 13 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XLVII sesji Rady Gminy.  

 

Obradom XLVII sesji Rady Gminy  przewodniczył : 

Przewodniczący Rady  

Roman Figiel  

Protokołowała: Urszula Czerwonka  

 


